
  Vitemölle Lejeförening 

Till: 
Kommunstyrelsen 
Jeane*e Ovesson, ordförande 

Samhällplaneringsnämnden  
Carl-Göran Svensson, ordförande samt Maria Florén planeringsenheten 

Samhällsbyggnadsförvaltningen  
Åsa Simonsson, Malin Ahlm samt Benny Losell  

Lantmäteriet 
Jona Rydberg 

Hej, 

Tack för ert svar på Lejeföreningens skrivelse som lämnades in den 8 maj 2023 Qll 
Samhällsplaneringsnämnden angående den förrä*ning som pågår på Vitemölla. 

Vi delar inte er uppfa*ning a* det skulle vara olämpligt a* dra Qllbaka den ansökta 
lantmäteriförrä*ningen. Vi hävdar forUarande a* det bästa för Vitemölla är a* kommunen drar 
Qllbaka sin ansökan och i stället tar fram nya detaljplaner i de två planområde som inte har 
kommunalt huvudmannaskap.  

De boende på Vitemölla har under de snart sju år som denna process pågå* lagt ner många Qmmar 
och dagar på möten och kommunikaQon med kommunen och Lantmäteriet. 
Om inte Simrishamns kommun drar Qllbaka ansökan utan förrä*ningen avslutas med beslut som 
innebär a* Vitemölla spli*ras och delas upp i flera nya gemensamhetsanläggningar (vägföreningar) så 
tycker vi det är rimligt a*: 

1. Simrishamns kommun tar hela förrä*ningskostnaderna 
2. Simrishamns kommun rustar upp vägarna som man har försummat under många år 
3. Simrishamns kommun sluter avtal med de nya vägföreningarna a* man sköter vägarna på 

entreprenad utan kostnad för vägföreningarna 
4. Simrishamns kommun betalar igen de medel man tog över när Vägföreningen lades ner. 

Det finns en diarieförd skri]lig brevväxling mellan Vitemölla vägförening och Simrishamns kommun år 
2000 där kommunen anger i si* svar a* de beslutat ta över all väghållning på Vitemölla. Styrelsen för 
Vitemölle Lejeförening skulle vilja ta del av det beslutet.  

Vi skulle också vilja ta del av de ”Riktlinjer för huvudmannaskap för allmän platsmark” som hänvisas 
Qll i Samhällsbyggnadsnämndens beslut §176 2018-09-27. (Dnr 2018/750). 

Vi väntar också på e* datum för e* möte med Samhällsplaneringsnämndens ordförande Carl-Göran 
Svensson  

Vitemölla 2023-06-09 

Med vänliga hälsningar,  

Pia Svensson, ordf   Krister Hjelm, v.ordf


